

Notulen MR-vergadering maandag 12 maart 2007

Aanwezig: H.Oude Vrielink, A. Wolters, E. Plegt, L. Stroot, P.Boer, J. Gerritsen,
R. Koopman, P. Boer, M. Volmerink en I. Leferink.

Afwezig: Geen

Opening: Harry opent de vergadering met een speciaal woord van welkom aan Manon Volmerink. Zij is terug van zwangerschapsverlof.

Notulen 22 januari:

Harry heeft contact gehad met H. Blikman over de nieuwbouwcommissie. De reactie van hem is aan iedereen verstuurd.

Locatie Skik: Zij willen wel meedoen in de nieuwbouw.

Wat betreft de huidige situatie: Hier heeft Harry nog geen uitsluitsel over.

Ria meldt dat er nog geen duidelijke afspraken zijn over het gebruik van de speelzaal. Ria onderneemt actie zijnde bouwcoördinator van de onderbouw.

Vakantierooster is nog niet definitief akkoord. Er komt nog overleg met de Canisius.

EHBO-scholing vrijwilligers overblijft: Ook hier heeft Harry contact over opgenomen met H. Blikman. Er is nog niet op gereageerd. Harry onderneemt opnieuw actie.

Verkeerscommissie: Er is vanuit de midden- en bovenbouw nog niet gereageerd op de vraag wie van de leerkrachten in deze commissie zitting gaat nemen. De onderbouw vraagt wat de bedoeling van de inbreng van deze leerkracht is. Lucy meldt dat ze een leerkracht zoeken die als aanspreekpunt bereikbaar is voor de commissie, zodat niet alles bij H. Blikman neergelegd hoeft te worden. De leerkrachten worden opnieuw benaderd.

Pot van lief en leed: Ineke heeft contact gehad met de leden van de pot van lief en leed.

Loes Ritzen heeft toegezegd deze taak op zich te gaan nemen, en Lucy te berichten als dit nodig is.

We kijken de lijst nog een keer na met de beleidsregels. Dit wordt een agendapunt voor de volgende vergadering.

Verder zijn de notulen goedgekeurd.

Ingekomen stukken/leesmap:

-Proefnummer Arbo rendement

-Brochure WMS

-Bedankkaartje overlijden R. Wesselink

-NKO cursusaanbod

-De veilige school

Ontwikkelingen tav nieuwbouwplannen de Wiekslag:

De nieuwbouwcommissie is bij de gemeente geweest. Zij hebben de 18 bordpresentaties besproken en hier 5 kandidaten uit geselecteerd.

5 april a.s. geven deze kandidaten een presentatie van 9.00 uur tot 20.00 uur.

We vragen nog na of onze afgevaardigde van deze commissie hier ook bij mag zijn.

Ook wil de oudergeleding van de MR graag het plan van eisen inzien. Harry neemt hier contact over op met H. Blikman.

Voorstel team: van 3 naar 2 rapporten:

Ouders willen heel graag geïnformeerd worden over hun kinderen. De gehele oudergeleding van de MR willen graag minimaal 3 rapporten houden. Maar het derde rapport zou 1 week voor de zomervakantie mee moeten om toch ouders de gelegenheid te geven evt. te reageren op het rapport. Dit gebeurt ook op veel andere scholen.

Werving nieuwe MR-leden en evt. opstarten achterbangroep:

Eind maart komt er een groep van directies en een MR-vertegenwoordiging bij elkaar, om te kijken wat de consequenties zijn van de nieuwe WMS.

Wij moeten een verkiezing uitschrijven voor nieuwe MR-leden, want we hebben 1 MR-lid nodig en er zijn 2 aanmeldingen. Lucy en Edwin hoeven niet formeel af te treden i.v.m. WMO WMS, net als bij een fusie treden ze af, en zonder verkiezing weer aan.

We kijken meteen het reglement er op na en lezen dat je de zetels aan mag passen aan het aantal aanmeldingen. Dus stellen we voor om toch het aantal leden van de MR op 2x4 te houden i.v.m. de drukte die ons met de nieuwbouw te wachten staat. Dan hoeven we dus ook geen verkiezing uit te schrijven. Iedereen gaat accoord. Harry benaderd de 2 mensen die zich beschikbaar hebben gesteld als lid van de MR.

Er wordt nog naar een constructie gezocht om geen nieuwe leerkracht te hoeven benaderen.

Paul Boer neemt de 24 aanmelding voor de achterbangroep mee om met Alex Kikkert een account aan te maken die anoniem zal blijven. Deze mensen krijgen een mailtje waarin vermeldt word dat we vanaf volgend schooljaar op ze rekenen.

Mededelingen:

Directie: Cursus “veiligheid op school”. Er zijn protocollen vastgesteld. Wat doe je als er problemen zijn, wie benader je. enz. Het is dan de bedoeling dat dit protocol voor alle TOF-scholen geldt.

Doel: Pro-actief bezig zijn op alle scholen tegelijk!

OR: - Voorstel verhoging ouderbijdrage . Dit is nu 21 euro.

- Sportdag: I.v.m. de aanleg van kunstgras op de TVC-velden kan niet het hele terrein gebruikt worden. Voorstel is om het of op 2 woensdagen uit te splitsen, of de onderbouw niet mee te laten doen.
- Overblijfkinderen: De overblijfkouders zijn voor 13.00 uur alleen verantwoordelijk voor de overblijfkinderen.
- Promotie OR; De OR wil graag een foto op het intranet. Is dit ook een idee voor de MR? Op zich een goed idee, maar misschien op een bord in de hal. (nieuwbouw).
- 25-jarig jubileum 26 april: De kinderen mogen dit nog niet weten. Ze krijgen 2 weken van te voren een uitnodiging + toegangskaartjes voor het circus.
Er wordt een gezamenlijk lied gezongen, er komt een vossenjacht en de circusvoorstelling van 2 x 45 minuten.
- Lief en leedpot: Kan de naam van de OR bij de kaartjes van de MR op als het gaat om Leerkrachten en hun familie? Ze willen alleen zelf iets versturen als het ouders en leerlingen aangaat. Er komen verschillende meningen naar voren en we besluiten dit in de volgende vergadering op de agenda te zetten.

GMR: Besproken is: Begroting 2007

Buitenschoolse opvang
Strategisch beleidsplan

Rondvraag:

Verkeerscommissie: Is de enquête uitgedeeld? Ze hopen op veel reactie.

Districtcatecheet: Er is een inwijdingsviering geweest voor Marga Klein Overmeen.

Enkelen van ons waren aanwezig.

Verslag voor de nieuwsbrief:

We hebben veel respons gekregen op onze brief waarin we vroegen om nieuwe MR-leden en leden voor een nieuw op te starten achterbangroep. We gaan ermee aan de slag.

Volgende vergadering op maandag 2 april 2007, 20.00 uur.